
Temeljem članka 17 Statuta UPŠR-a „Pješčana uvala“, Upravni odbor na svojoj 26. sjednici 
održanoj 6. rujna 2017. donio je odluku o pozivu članova na 

REDOVNU IZBORNU SKUPŠTINU UPŠR-a „PJEŠČANA UVALA“ 

koja se održava u nedjelju, 1. listopada 2017., u Društvenom domu od 11 sati i predlaže 
sljedeći 

DNEVNI RED 

 

1. Otvaranje Skupštine 

Tajnik UPŠR-a „Pješčana uvala“ Edi Čalić pozdravlja sve prisutne članove UPŠR-a te svim 
redovnim članovima dijeli plavo-crvene kartone za glasanje: PLAVA „ZA“, CRVENA 
„PROTIV“. G. Aldo Peruško upozorava da će ovi kartoni poslužiti i kada pojedinci budu 
željeti sudjelovati u diskusiji. „Vaš će znak primijetiti član Radnog predsjedništva i evidentirati 
vas. Zahvaljujem na razumijevanju“, rekao je Peruško. 

 
2. Izbor Radnog predsjedništva, zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 

Predloženi su u Radno predsjedništvo: Aldo Peruško kao predsjednik, a članovi Ivandić 
Dean i Sokolić Nevio. Predsjedavajući pita ima li netko od prisutnih neki drugi prijedlog. 
Budući da nije bilo novih prijedloga, prisutni su glasačkim kartonima jednoglasno prihvatili 
predložene članove Radnog predsjedništva. Nakon izbora i preuzimanja Radnog 
predsjedništva g. Aldo Peruško obraća se skupštinarima zahvaljujući se na izboru pa 
nastavlja s dnevnim redom. Moli prisutne da predlože zapisničara i sam predlaže Novosel 
Josipa koji je potom jednoglasno izabran. Za ovjerovitelje zapisnika predloženi su g. Bugarin 
Enio i g. Antić Tunjo, koji su i jednoglasno izabrani. 

 
3. Izbor Verifikacijske i Kandidacijsko-izborne komisije 

Za članove Verifikacijske komisije predloženi su Verbanac Dario za predsjednika te članovi 
Gavranović Alen i Čače Boris. Jednoglasno su izabrani. Za Kandidacijsko-izbornu komisiju 
predloženi su i jednoglasno izabrani Brnić Mladen, predsjednik, te članovi Bukvić Vlado i 
Birimac Mladen. 
 

4. Utvrđivanje kvoruma 

Predsjednik Radnog predsjedništva moli Verifikacijsku komisiju da uz pomoć knjige potpisa 
redovnih članova UPŠR-a prilikom dolaska na Skupštinu, koja se nalazi kod tajnika Udruge, 
utvrde koliko je redovnih članova prisutno. Daje stanku od pet minuta. Predsjednik 
Verifikacijske komisije g. Verbanac Dario obavještava prisutne da na Skupštini UPŠR-a 
sudjeluje 40 od 48 redovnih članova. Predsjednik Radnog predsjedništva obavještava 
prisutne da će sve donesene odluke na Skupštini biti valjane i u skladu sa Statutom i 
Zakonom jer je prisutno više od 50 posto redovnih članova. 
 

5. Prijem u članstvo Udruge 
Upravni odbor je na svojoj posljednjoj sjednici održanoj 24. rujna 2017. raspravljao o članstvu 
u Udruzi te predlaže Skupštini da niže navedene nominalne članove verificira kao redovne 
članove udruge i to: 



1) Marković Luka 
2) Šuran Markus 

Obrazloženje ovog prijema u redovno članstvo je želja da svojim radom pridonesu boljitku 
Udruge, uključujući se u rad tijela Udruge. Isto tako Upravni odbor predlaže da se na osobni 
zahtjev Bugarin Enia iz redovnog članstva verificira kao nominalnog člana Udruge. Razlog 
koji navodi g. Bugarin je nemogućnost aktivnog sudjelovanja u radu udruge, ali istovremeno 
želi biti upoznat sa svime što se događa u Udruzi. Staničić Aleksandar zbog bolesti ne želi 
više biti član Udruge. Predsjednik otvara raspravu, ali kako nema zainteresiranih, daje na 
glasovanje prihvaća li se da u redovne članove Udruge prime Marković Luku i Šuran 
Markusa, da g. Bugarin Enia prihvate kao nominalnog člana te da se g. Staničić Aleksandar 
briše iz evidencije članstva u Udruzi zbog bolesti kako sam navodi. Prijedlog odluke usvojen 
je jednoglasno. Za prijem u kategoriju nominalnih članova predložene su i niže navedene 
osobe koje su tijekom 2017. godine uplatile članarinu, koristile usluge veza, a neki su i 
sudjelovali u sportskim natjecanjima Udruge. To su: 

1. Peruško Goran   - uplatio članarinu i koristi vez 
2. Teković Anton  - uplatio članarinu i koristi vez 
3. Zahirović Damir  - uplatio članarinu i koristi vez 
4. Butković Kristijan  - uplatio članarinu i koristi vez 
5. Boroni Moris   - uplatio članarinu i koristi vez 
6. Šverko  Emanuel  - uplatio članarinu i koristi vez 
7. Šestan Angelo   - uplatio članarinu ali ne koristi vez 
8. Božac Roberto   - uplatio članarinu ali ne koristi vez 
9. Slavić Vittorio   - uplatio članarinu ali ne koristi vez 
10. Suljević Dalibor  - uplatio članarinu ali ne koristi vez 
11. Martens Christopher  - uplatio članarinu zbog trajnog ustupanja veza 
12. Njavro Matej   - sportski djelatnik 
13. Širol Manuel   - sportski djelatnik 
14. Zadravec Elvis  - sportski djelatnik 
15. Zečević Mario  - sportski djelatnik 

Predsjednik otvara raspravu. Kako nije bilo nikog za diskusiju, daje na glasovanje prihvaća li 
se da navedene osobe budu nominalni članovi udruge. Prijedlog odluke usvojen je 
jednoglasno. 
 

6. Usvajanje dnevnog reda 
Predsjednik obrazlaže da je prvotno predložen dnevni red doživio određene izmjene i to 
uvrštavanjem točke 15. „Ja kao predsjednik Udruge smatram uvrštenje ove točke u dnevni 
red sasvim opravdanim i to iz razloga što u ovom trenutku rukovodstvo Udruge napuštaju po 
sili zakona (Statuta) predsjednik, dopredsjednik i tajnik Udruge. S obzirom na to da bi 
gubitkom troje veoma važnih članova po funkciji daljnje djelovanje Udruge bilo otežano, 
smatram potrebnim predložiti Skupštini da se ova točka dnevnog reda uvrsti u raspravu. U 
slučaju neuvrštavanja ostaje nam izbor novog tajnika“, rekao je g. Aldo Peruško. 

Članovi Skupštine su većinom glasova, uz jedan glas protiv, usvojili uvrštavanje točke 15 u 
dnevni red Skupštine. Nije bilo drugih prijedloga za izmjenu ili dopunu dnevnog reda pa je 
rasprava zatvorena te je predsjednik dao na glasovanje prijedlog izmijenjenog dnevnog reda 
Skupštine uvrštavanjem točke 15. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 

 

7. Izvješće predsjednika Upravnog odbora o dosadašnjem radu 



Ovo izvješće odnosi se na razdoblje od prethodne Redovne skupštine održane 28. prosinca 
2016. do današnje Skupštine. Predsjednik napominje da su članovi UO-a od skupštinara na 
spomenutoj Redovnoj skupštini dobili sljedeće zadatke. 

PROGRAM RADA ZA 2017. GODINU: 

1. Uključiti u natjecanja novoosnovane sportske sekcije 

2. U tijeku 2017. godine ishodovati uporabnu dozvolu za sportsku luku 

3. Sklapanje ugovora o dugoročnom korištenju veza s članovima Udruge koji su 
sudjelovali u financiranju izgradnje veza u sportskoj luci 

4. Postavljanje videonadzora u sportsku luku 

Predsjednik je izvijestio da su napokon ove godine, nakon toliko vremena, uspjeli osnovati i 
sportske sekcije te nastupati na Županijskom prvenstvu. Svi postignuti rezultati mogu se 
pratiti na web stranici Udruge. Što se tiče dobivanja uporabne dozvole, izvijestio je da je 
dana 28. rujna 2017. zakazan tehnički pregled kao preduvjet za dobivanje uporabne dozvole. 
Nakon dobivanja uporabne dozvole potrebno je sklopiti ugovore o dugoročnom korištenju 
veza s članovima Udruge koji su sudjelovali u samofinanciranju izgradnje veza. Treća rata 
ugovora, izvijestio je predsjednik, nije se mogla naplatiti jer je precizirano da ona ide nakon 
dobivanja uporabne dozvole. Nekoliko članova Udruge koji su sudjelovali u financiranju 
izgradnje veza tu su mogućnost iskoristili tako da treću ratu nisu uplatili. Za kompletno 
postavljanje videonadzora nad cijelom sportskom lukom potpisan je ugovor s Fittich d.o.o. za 
tehničku zaštitu iz Pule te je izvršeno 50-postotno avansno plaćanje. Ako sve bude u redu, 
predsjednik vjeruje da će do kraja listopada biti postavljen cjelokupni videonadzor nad 
sportskom lukom. U tom slučaju svi korisnici veza moći će putem interneta pogledati svoju 
brodicu u luci. Predsjednik je zaključio da je saziv UO-a kojem je predsjedavao u potpunosti 
ispunio sve postavljene zadatke s prethodne Redovne skupštine. 

8. Rasprava po izvješću 

Kako se nitko nije javio za diskusiju, predsjednik zatvara raspravu i daje na glasovanje 
izvješće predsjednika UO-a o radu Upravnog odbora od prosinca 2016. do rujna 2017. 
godine. Konstatirano je da je izvješće UO-a prihvaćeno jednoglasno. 

 

9. Financijsko izvješće za proteklo razdoblje 

Predsjednik upoznaje članstvo da je na Skupštini prisutna i knjigovođa Udruge gđa. 
Svjetlana Banović koja će odgovarati na pitanja skupštinara. Financijsko izvješće obuhvaća 
razdoblje od prosinca prošle godine do 26. rujna 2017. i prezentirano je na web stranicama 
Udruge. Prema bruto bilanci od 1. siječnja do 14. rujna 2017., donos iznosi 30.000 kuna, od 
članarine prihodovano je 27.700 kuna, a dotacije građana iznose 54.300 kuna. Rashodi su 
53.552 kune te je saldo 51.579 kuna. Očekuje se uplata članarine u iznosu od 38.300 kuna 
te uplata treće rate u iznosu od 17.349 kuna, što ukupno iznosi 107.408,57 kuna. 
Predsjednik nakon ovog pojašnjenja otvara raspravu. 

10. Rasprava po izvješću 



Kako nema pitanja, predsjednik daje na glasovanje prihvaća li se financijsko izvješće kako je 
prezentirano na web stranicama Udruge. Prikazano izvješće usvojeno je jednoglasno. 
 

11. Izvješće predsjednika Nadzornog odbora o dosadašnjem radu 

I ovo izvješće moglo se pročitati i skinuti s web stranica Udruge, rekao je predsjedavajući te 
zaključio da ga nema potrebe dalje obrazlagati, već je odmah otvorio raspravu. 

12. Rasprava po izvješću 

Nije bilo rasprave i dano je na glasovanje izvješće Nadzornog odbora te je prihvaćeno 
jednoglasno. 

13. Izvješće predsjednika Stegovne komisije 

Predsjednik Stegovne komisije čita kratko izvješće Stegovne komisije, nakon čega se otvara 
rasprava. 

14. Rasprava po izvješću 

Kako nije bilo pitanja, predsjednik zatvara raspravu i daje na glasovanje. Izvješće Stegovne 
komisije usvojeno je jednoglasno. 

15. Izmjena stavka 2 članka 16. Statuta UPŠR-a „Pješčana uvala“ 

Pročitan je stavak 2 spomenutog članka: „Mandat predsjednika, dopredsjednika i tajnika 
Udruge traje 4 godine i mogu biti ponovno birani za još jedno vremensko razdoblje od 
4 godine“. Izmjena ovog stavka odnosi se samo na tajnika. Predsjedavajući smatra da je 
odlazak predsjednika, dopredsjednika i tajnika Udruge nakon 8 godina previše za normalan 
nastavak rada Udruge te da jedna osoba, a to je tajnik, mora dalje nastaviti rad kako bi 
novoizabranim tijelima Udruge biti od koristi prilikom njihovog konstituiranja i nastavka rada u 
Udruzi. Predsjedavajući predlaže Skupštini da izglasa izmjenu spomenutog članka koji bi 
glasio: „Mandat predsjednika i dopredsjednika Udruge traje 4 godine i mogu biti 
ponovno birani za još jedno vremensko razdoblje od 4 godine“. Otvorena je rasprava. 
Nakon konstruktivne rasprave u kojoj se predlagalo da se cijeli članak obriše, da se briše 
ograničenje na 4 godine te da se ne ograničava mandat predsjedniku, dopredsjedniku i 
tajniku, predsjednik konstatira da nema više prijedloga te daje na glasovanje izmjenu st. 2 čl. 
16. Statuta Udruge prema kojoj „mandat predsjednika, dopredsjednika i tajnika Udruge 
traje 4 godine i mogu biti ponovno birani “. Prijedlog odluke usvojen je jednoglasno. 

16. Izbor tijela Udruge 

a) Upravni odbor 

b) predsjednik Udruge 

c) dopredsjednik Udruge 

d) Nadzorni odbor 

e) Stegovna komisija 



Ad. a) Upravni odbor je na svojoj zadnjoj sjednici raspravljao o članovima koji bi bili 
predloženi skupštinarima za izbor u tijela Udruge. Sljedeći redovni članovi predloženi su u 
Upravni odbor: 

1. Božac Miro 

2. Ćus Dalibor 

3. Hristovski Nikola 

4. Legović Milan 

5. Novosel Josip 

6. Perović Dragan 

7. Radić Josip 

8. Sain Valter 

9. Sandri Aldo 

10. Šuran Markus 

Predsjedavajući otvara raspravu. Radić Josip izjavljuje da ne želi više biti u tijelima Udruge te 
moli da ga se izbriše s popisa kandidata za novi saziv UO-a. Dopredsjednik Ivandić Dean 
predlaže u UO i g. Konstrenčić Roberta i Verbanac Darija, dok g. Bugarin Enio predlaže g. 
Alda Peruška koji to odbija. Kako su se g. Konstrenčić Robert i Verbanas Dario složili da uđu 
na listu za UO, predsjednik konstatira da nema više prijedloga, zatvara raspravu i prelazi se 
na glasanje. Daje stanku od pet minuta kako bi se mogli pripremiti glasački listići koje su 
redovni članovi Udruge preuzeli od Kandidacijsko-izborne komisije te je provedeno 
glasovanje o prijedlogu novog saziva Upravnog odbora. Dana je i stanka od deset minuta 
kako bi Verifikacijska komisija prebrojala glasačke listiće i obznanila novi saziv UO-a. 
Predsjednik Verifikacijske komisije izvijestio je o rezultatima izbora za članove Upravnog 
odbora, redom od najvećeg prema najmanjem broju osvojenih glasova. Predsjednik 
Verifikacijske komisije izvješćuje da je od 40 glasačkih listića bilo važećih 39 te su ostvareni 
sljedeći rezultati: 

1. Legović  Milan   - 39 glasova 
2. Čus  Dalibor   - 30 
3. Konstrenčić Robert  - 30 
4. Verbanac  Dario   - 30 
5. Perović  Dragan  - 29 
6. Božac  Miro   - 23 
7. Sandri  Aldo   - 23 

Predsjednik g. Peruško daje stanku od pet minuta kako bi novoizabrani članovi između sebe 
predložili Skupštini novog predsjednika i dopredsjednika Udruge. Nakon njihovog prijedloga 
odlučit će se na koji način će se glasovati, tajno ili javno. 

Ad. b) Za predsjednika Udruge predložen je Verbanac Dario, a za dopredsjednika g. Sandri 
Aldo. Članovi Skupštine javnim glasovanjem odlučili su da se za predložene kandidate za 



predsjednika i dopredsjednika glasuje javno te je jednoglasno usvojen prijedlog da 
predsjednik udruge u sljedećem mandatu bude g. Verbanac Dario. 

Ad. c) Za dopredsjednika Udruge predlaže se Sandri Aldo. Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

Ad. d) Upravni odbor Udruge je, prema razgovoru s redovnim članovima Udruge, za nove 
članove Nadzornog odbora predložio sljedeće članove: 

1. Hristovski Nikola 

2. Marković Luka 

3. Sokolić Nevio 

Predsjednik otvara raspravu te je zatvara i daje na glasovanje prijedlog novog saziva 
Nadzornog odbora. Konstatira da su u novi saziv Nadzornog odbora jednoglasno izabrani 
predloženi kandidati. 

Ad. e) Jednoglasno je podržan i prijedlog Upravnog odbora za sastav članova Stegovne 
komisije u sastavu: 

1. Šain Valter 

2. Šugar Kristijan 

3. Šuran Markus  

 

16. Razno 

Nije bilo predloženih tema niti rasprave. 

 

17. Zaključenje Skupštine 

Dosadašnji predsjednik UO-a g. Aldo Peruško zahvalio se cijelom UO-u, tajniku, g. Fracaro 
Antoniju a posebno g. Radić Josipu na svemu što su učinili u Udruzi. 

Za riječ se javio novoizabrani predsjednik Verbanac Dario koji je zahvalio na ukazanom 
povjerenju te vjeruje da će cijeli UO kao i čitava Udruga sa svim komisijama i sekcijama 
morati nastaviti ovako dobar rad prethodnog UO-a što, rekao je, neće biti nimalo lako. 
Pozdravlja pomlađivanje članova Udruge te najavljuje nastaviti u tom pravcu. 

Na kraju dosadašnji predsjednik Aldo Peruško pozdravlja sve prisutne članove Skupštine, 
zahvaljuje na aktivnom učešću u diskusijama te sve zajedno poziva na daljnje druženje u 
restoran Škuža. 

Sjednica završava u 13 sati. 

     Zapisničar: 

Novosel Josip, dip.ing. 



Ovjerovitelji zapisnika: 

Bugarin Enio 

Antić Tunjo 


